
اخباراخبار
اولین بمب نقل و انتقالات ترکید ؛

بختیار رحمانی استقلالی شد

افتخار می کنم از مزرعه آمده ام ؛

نجف نژاد:افشارزاده باید برود، استقلال مدیرتمام وقت می خواهد!

پیوست.بختیار  استقلال  به  تراکتورسازی  گذشته  فصل  هافبک 
با  استقلال  باشگاه  با مسوولان  از جلسه  پیش پس  دقایقی  رحمانی 
خدمت  گذراندن  برای  گذشته  فصل  کرد.او  امضا  قرارداد  تیم  این 
سربازی در تراکتورسازی به میدان رفته بود. قرارداد بختیار رحمانی 
جام  در  حضور  سابقه  که  بازیکن  این  و  است  ساله  دو  استقلال  با 
جهانی را دارد اولین صید بزرگ استقلال در فصل نقل انتقلات خواهد 
امید سابقه  بود.لازم به ذکر است منصوریان و رحمانی در تیم ملی 
همکاری داشته اند.باید دید در ادامه نقل و انتقالات استقلال تهران 
اعلام  استقلال  باشگاه  وارد  تازه  چه عملکردی خواهد داشت.هافبک 
کرد مدت ها منتظر استقلالی شدن بوده است.بختیار رحمانی پس از 
از استقلالی شدن بسیار خوشحال  با آبی پوشان گفت:  عقد قرارداد 
استقلال  به  که  داد  رخ  زندگی ام  در  خوبی  اتفاق  معتقدم  و  هستم 
پیوستم. خیلی وقت بود که به دنبال این موضوع بودم و امیدوارم حالا 

اعلام  با  باشیم.رحمانی  موثری  و  مفید  بازیکن  استقلال  برای  بتوانم 
این موضوع که قلبا منصوریان را دوست دارد، ادامه داد: برای امضای 
قرارداد با استقلال منتظر انتخاب سرمربی بودم و بسیار خوشحالم که 
با منصوریان کار خواهم کرد. استقلال با منصوریان به دنبال افتخارات 

بزرگی است که امیدوارم من هم بتوانم در این مسیر موفقیت حضور 
از  تشکر  ضمن  ها  استقلالی  وارد  تازه  باشم.هافبک  داشته  موثری 
فضای  در  همیشه  استقلال  هواداران  کرد:  بیان  استقلال،  هواداران 
مجازی و در همه جا از من حمایت کردند. می خواهم با نمایش های 
خوب محبت آنها را جبران کنم و امیدوارم بتوانم از پس این موضوع بر 
بیایم.وی در پاسخ به این سوال که چه شماره ای را در استقلال بر تن 
خواهد کرد نیز اظهار کرد: دو شماره را انتخاب کردم که یکی همان 
شماره همیشگی ام است و دیگری شماره ای است که یک سورپرایز 
برای هواداران خواهد بود و به زودی آن را اعلام می کنم.رحمانی در 
پایان گفت: از باشگاه هایی که در این مدت به من لطف داشتند و با 
من تماس گرفتن ممنون هستم اما می خواستم به استقلال بیایم و 
به همین دلیل قید پیشنهادم از قطر را هم زدم. از همه کسانی که به 

من مشاوره دادن در این مدت هم تشکر می کنم.

بیان  با  استقلال  باشگاه  مدیره  هیات  رئیس   
و  برود  استقلال  از  باید  افشارزاده  بهرام  اینکه 
شود،  انتخاب  باشگاه  این  برای  جدید  مدیرعامل 
خواستم  لیگ  اتمام  به  مانده  هفته  دو  گفت: 
پرویز مظلومی برکنار شود.مقداد نجف نژاد درباره 
صحبت های تند مسعود معینی علیه وی که هفته 
بگویم  باید  همه  از  اول  گفت:  مطرح شد،  گذشته 
مزرعه  می کنم.  افتخار  آمده ام،  مزرعه  از  اینکه  به 
مظهر تلاش و همت است. آقای معینی به قومیت 
مازندران و اهالی با فرهنگ آن منطقه اهانت کرده 
است که قطعا از طریق مجاری قانونی آنرا پیگیری 
می کنم. این حق مسلم مردم شمال ایران است و 
من صد درصد از آقای معینی شکایت خواهم کرد.

قدم های مثبتی در ورزش برداشتم
مجلس  در  دوره  چهار  بنده  افزود:  وی 
خدمتگذار مردم بودم. هر چهار دوره در کمیسیون 
ورزش بودم و سال آخر هم با رای قاطع به عنوان 
مدت  این  در  انتخاب شدم.  کمیسیون  این  رئیس 
ورزش  تقویت  جهت  در  را  مثبتی  قدم های  هم 

برداشتم.
منم منم ندارم

رئیس هیات مدیره استقلال خاطرنشان کرد: 
مدیره  هیات  در  سال   ۱۲ حدود  این،  بر  علاوه 
این  در  را  زیادی  بزرگان  حضور  بوده ام.  استقلال 
سال ها در هیات مدیره تجربه کرده ام و هیچ منیتی 
هم ندارم. »منم منم« هم ندارم. هرجا وظیفه بوده، 
جلو آمده ام و حتی از خودم هزینه کرده ام تا برای 

استقلال بزرگ مفید باشم.
جای آدم هتاک در چاله میدان است 

نه هیات مدیره!
تمام مدت حضورم  در  یادآور شد:  نژاد  نجف 
در استقلال، در هیات مدیره آدم هتاک ندیدم. در 
تمام این دوران هم سعی کردم از مدار اخلاق خارج 

نشوم و علیه کسی منفی حرف نزدم. معتقدم جای 
آدم هتاک و فحاش در هیات مدیره نیست بلکه در 

چاله میدان است.
قبل از بازی با تراکتور 

گفتم مظلومی برکنار شود
تاکید  مدیره،  هیات  جلسات  به  اشاره  با  وی 
کرد: ما همیشه در هیات مدیره نظراتمان را مطرح 
اوقات هم اختلاف نظرهایی  می کنیم. شاید گاهی 
باشد. من در سه مقطع خواستار قطع همکاری با 
اتمام لیگ  به  بازی مانده  پرویز مظلومی بودم. دو 
بود و در واقع قبل از بازی با تراکتورسازی بود که 

گفتم مظلومی برود.
تیم نیاز به شوک داشت!

داد:  ادامه  استقلال  مدیره  هیات  رئیس 
ما  تهران  نفت  مقابل  پرسپولیس  ازشکست  بعد 
صدرنشین لیگ بودیم و در صورت کسب دو برد، 
برای استقلال زحمات  قهرمان می شدیم. مظلومی 
دیکته  شواهد  و  قرائن  ولی  بود  کشیده  زیادی 

می کرد که تیم نیاز به شوک دارد!
سماجت کردم مظلومی برود

مظلومی  که  داشتم  اعتقاد  افزود:  نژاد  نجف 
من  نباشد.  نیمکت  روی  لیگ  آخر  بازی  دو  در 
هیات  در  ولی  کردم  سماجت  موضوع  این  روی 
با  بازی  از  بعد  نشد.  واقع  قبول  مورد  نظرم  مدیره 
تراکتورسازی هم خواستار جدایی مظلومی بودم که 
کسی نپذیرفت و در نهایت لیگ را با عنوان سومی 

تمام کردیم.
قبل از فینال حذفی 

گفتم منصوریان سرمربی شود
احساس  لیگ،  اتمام  از  بعد  کرد:  تاکید  وی 
باید  حذفی  جام  ندادن  دست  از  برای  کردم 
علیرضا منصوریان سرمربی شود تا در فینال ذوب 
حفظ  برای  باید  کار  این  بدهیم.  شکست  را  آهن 

دستاوردهای مظلومی صورت می گرفت.
در هیات مدیره کارمان به جدل کشید

رئیس هیات مدیره ادامه داد: استقلال امسال 
شرایط استثنایی داشت و می توانست دو جام بیاورد 
ولی متاسفانه این اتفاق رخ نداد. قبل از فینال جام 
موافق  مدیره  هیات  اعضای  از  نفر   ۴ هم  حذفی 
و  بحث  به  کار  نبودند که حتی  برکناری مظلومی 

جدل هم کشید ولی خبر آن رسانه ای نشد.
دو مربی مدنظرم بود

نجف نژاد در پاسخ به این سئوال که قبل از 
اتمام لیگ چه کسی را برای سرمربیگری پیشنهاد 
بودند  مدنظرم  مربی  دو  گفت:  است،  بوده  داده 
را  اخبار  این  ما  ببرم.  آنها  از  اسمی  نباید  الان  که 

رسانه ای نکردیم.
فرصت نداشتیم

انتخاب  درباره  صحبت هایش  ادامه  در  وی 
علیرضا منصوریان تاکید کرد: وقتی جام حذفی از 
دست رفت، فرصت یارگیری نداشتیم. اگر در نقل 
و انتقالات زود دست به کار نشوید، بازیکنان ستاره 
راهی تیم های دیگر می شوند. برای همین باید وقت 
شناس می بودیم. برای همین بعد از فینال حذفی 
درخواست کردم سریع جلسه هیات مدیره تشکیل 

شود.
معینی 7 مربی داخلی و خارجی 

مدنظر داشت
کرد:  تصریح  استقلال  مدیره  هیات  رئیس 
مربی   ۷  ،۶ پرونده  با  معینی  آقای  مثل  بعضی ها 
اینطور  شدند.  جلسه  وارد  خارجی  و  داخلی 
از  »روز  و  از دست می دادیم  را  فرصت  دوباره  ما  
وقت  دیگر  ماه  یک  باید  اینطور  نو«.  از  روزی  نو، 
می گذاشتیم تا گزینه ها را بررسی کنیم. به همین 
خاطر روی درخواستم سماجت کردم و همه موافق 

علیرضا منصوریان بودند.
آینده استقلال با منصوریان درخشان است

هوادار   ۱۰۰ هر  از  کرد:  اظهار  نژاد  نجف 
استقلال، ۹۵ نفر با منصوریان موافق است. ما هم 
کردیم.  انتخاب  را  منصوریان  هواداران  احترام  به 
نظر  از  هم  و  علمی  نظر  از  هم  او  اینکه  بخصوص 
تجربی شرایط خوبی دارد. معتقدم استقلال آینده 

درخشانی با منصوریان دارد.
برای مصاحبه کردن 

از کسی اجازه نمی گیرم
وی درباره اینکه معینی گفته بود »نجف نژاد 
مصاحبه کرده و نام سرمربی را اعلام کرده است« 
برای  البته  بودم.  نکرده  مصاحبه  آنروز  من  گفت: 
مصاحبه کردن هم نباید از کسی اجازه بگیرم. من 
بوده  استقلال  صلاح  به  کردم  مطرح  چیزی  هر 
است. ما سکانداران استقلال هستیم و باید در زمان 

مناسب تصمیم مناسب بگیریم.
سال استثنایی به خاطر تصمیم نادرست 

از دست رفت
ما  کرد:  تاکید  استقلال  مدیره  هیات  رئیس 

خاطر  به  را  استثنایی  شرایط  یک  امسال  همین 
که  حالی  در  دادیم  دست  از  نادرست  تصمیمات 

می توانستیم دو جام بگیریم.
افشارزاده باید برود، 

مدیرعامل تمام وقت بیاید
از صحبت هایش  دیگری  بخش  در  نژاد  نجف 
شرایط  درک  با  هم  الان  گفت:  مهر،  خبرنگار  با 
برود  استقلال  از  باید  افشارزاده  بهرام  می گویم 
یک  به  استقلال  در  ما  بیاید.  جدید  مدیرعامل  و 
را رصد  داریم که کارها  نیاز  تمام وقت  مدیرعامل 
کند. افشارزاده مسئولیت سنگینی در وزارت ورزش 

دارد و به کارهای استقلال نمی رسد.
درخواست تشکیل جلسه بدون افشارزاده!

هیات  دبیر  توفیقی  آقای  با  من  افزود:  وی 
مدیره هم صحبت کردم و به او گفتم باید جلسه ای 
افشارزاده  کنیم.  برگزار  افشارزاده  حضور  بدون  را 
آدم بزرگ وزرش ماست ولی مسئولیتش در وزارت 
برای  کافی  وقت  نتواند  تا  می شود  باعث  ورزش 
حضور در استقلال داشته باشد. ما در استقلال به 
منصوریان  دوش  به  دوش  که  داریم  نیاز  نفر  یک 

باشد تا بتواند بازیکنان مدنظر را بگیرد.
برای قهرمانی در آسیا تیم می بندیم!

نجف نژاد تاکید کرد: ما باید برای قهرمانی در 
آسیا تیم را ببندیم. هیچ چیزی از باشگاه های دیگر 

کم نداریم و می توانیم قهرمان آسیا شویم.
از حرف معینی تعجب کردم

رئیس هیات مدیره استقلال در خصوص اینکه 
معینی گفته بود نجف نژاد از استقلال جدا خواهد 
شد، گفت: اتفاقا معینی در جلسه هم چنین حرفی 
ورزش  وزیر  او می تواند جای  آیا  نمی دانم  ولی  زد 
از صحبت معینی  یا خیر؟! من  بگیرد  هم تصمیم 
را  آقای گودرزی مسئولیتش  تعجب کردیم. شاید 

به ایشان داده باشد.
وزیر تصمیم نهایی را می گیرد

ورزش  وزیر  را  کار  صلاح  افزود:  نژاد  نجف 
می داند. اگر اواحساس می کند من مفید هستم، در 
خدمت استقلال خواهم بود درغیر اینصورت نگرانی 

ندارم.
چند مدیرعامل درنظر دارم

برای  جهانیان  نام  شدن  مطرح  درباره  وی 
مدیرعاملی، گفت: من خودم گزینه هایی را در نظر 
دارم که در جلسات هیات مدیره نام آنها را مطرح 

خواهم کرد.

واکنش مدیربرنامه رضایی 
به استقلالی شدن او

گذشته  فصل  مهاجم  برنامه های  مدیر 
این  شدن  استقلالی  شایعه  به  آهن  ذوب  تیم 
بازیکن واکنش نشان داد.مدیر برنامه های کاوه 
به  بازیکن  این  پیوستن  شایعه  درباره  رضایی 
استقلال گفت: این حرفها گمانه زنی رسانه ای 
است کاوه بعد از قهرمانی با ذوب آهن در جام 
و  است  استراحت  مشغول  روزها  این  حذفی 
تنها  به  روزها  این  او  نمی کند  فکر  فوتبال  به 
چیزی که فکر می کند لذت بردن از تعطیلات 
مشغول  را  خودش  دلیل  همین  به  و  است 
ادامه  نمی کند.وی  انتقالات  و  نقل  شایعات 
داد: در همین خصوص باید بگویم که ما هیچ 
یا  استقلال  از  اعم  باشگاهی  هیچ  با  مذاکره ای 
پرسپولیس انجام ندادیم و حرفهایی که مطرح 
با همه  است.  انتقالات  و  نقل  شایعات  می شود 
اما  هستیم  قائل  استقلال  برای  که  احترامی 
کاوه این روزها با هیچ باشگاهی مذاکره نکرده 

است.

 
یک دروازه بان 

در مسیر بازگشت به استقلال
از  بعد  ملوان  گذشته  فصل  بان  دروازه 
بازمی  استقلال  به  اش  سربازی  خدمت  پایان 
گذشته  فصل  در  استقلال  که  حالی  در  گردد. 
و  لو  طالب  یعنی  اول  تراز  بان  دروازه   ۲ دارای 
رحمتی بوده، مسئولان این باشگاه با سیدحسین 
بان فصل گذشته ملوان تماس  حسینی، دروازه 
برای  که  بان  دروازه  این  کردند.  برقرار  را  هایی 
راهی  اش  سربازی  خدمت  گذاشتن  سر  پشت 
ملوان شده بود، حالا بعد از دریافت کارت پایان 
راهی  خود  قرارداد  ادامه  برای  باید  خدمتش 
استقلال شود.مسولان استقلال با حسینی تماس 
گرفته اند و از او خواسته اند به استقلال بازگشته 
باید  کنند.  برگزار  کار  ادامه  برای  را  جلساتی  و 
دید تکلیف چارچوب دروازه استقلال برای لیگ 

شانزدهم چه خواهد شد.

 
ویسی سه شنبه 

عازم برزیل می شود
سرمربی تیم فوتبال سپاهان سه شنبه عازم 
برزیل می شود.عبدالله ویسی که در حال حاضر 
جذب  منظور  به  دارد  حضور  ترکیه  کشور  در 
بازیکنان مدنظرش طی روزهای آتی عازم کشور 
این گزارش سرمربی  برزیل خواهد شد.براساس 
از  خرداد   ۱8 جاری  هفته  شنبه  سه  سپاهان 
طریق ترکیه به برزیل می رود تا پیش از شروع 
دور جدید تمرینات سپاهان به کشورمان برگردد. 
تمرینات سپاهان از ۲۵ خرداد استارت می خورد.

تیم ملی فوتبال ریکاوری کرد
 بازیکنان تیم ملی فوتبال ایران بعد از برد 
مقابل مقدونیه ریکاوری کردند.به نقل از سایت 
فوتبال  ملي  تیم  بازیکنان  فوتبال،  فدراسیون 
ایران دیروز صبح از ساعت ۱۱ به تمرین ریکاوري 
پرداختند تا با خارج شدن خستگي بازي دیروز، 
آماده تمرینات روزهاي آینده شوند.تیم ملي شب 
تدارکاتي  دیدار  نخستین  در  شد  موفق  گذشته 
در  حضور  جهت  سازي  آماده  راه  آغاز  در  خود 
رقابتهاي انتخابي جام جهاني پنجشنبه شب تیم 
ملي مقدونیه را با نتیجه سه بر یک شکست دهد.

 
بعد از مدیرعاملی آجرلو، 
قلعه نویی در تراکتور ماند

با  تراکتورسازی  باشگاه  جدید  مدیرعامل 
تلفنی  صورت  به  اوکراین  در  تیم  این  سرمربی 
صحبت کرد.با اینکه گفته می شد بعد از انتخاب 
باشگاه  مدیرعامل  عنوان  به  آجرلو  مصطفی 
تراکتورسازی ادامه حضور قلعه نویی روی نیمکت 
سرخپوشان تبریزی به اما و اگر کشیده شده به 
این  با  قراردادش  به  نویی  قلعه  رسد  می  نظر 
راستا مصطفی  بود.در همین  پایبند خواهد  تیم 
که  نویی  قلعه  امیر  با  تلفنی  تماس  طی  آجرلو 
در اوکراین حضور دارد با او برای ادامه حضورش 
های  برنامه  درباره  و همچنین  رسیده  توافق  به 
آینده این تیم در فصل نقل و انتقالات به صحبت 
پرداخته است. با این وضعیت قلعه نویی که روز 
با  را  باز می گردد کار خود  ایران  به  چهارشنبه 
تراکتورسازی برای لیگ آینده به صورت رسمی 

آغاز می کند.

 
سردار آزمون به تاریخ پیوست!

ملی  فوتبال  تاریخ  در  بار  پنجمین  برای 
ایران تیم ملی کشورمان در حالی گل به تیمی 
دیگر زد که هر 3 گل را یک نفر به ثمر رسانده 
است.اولین برا در سال ۱3۵۱ ودر جام ملتهای 
آسیا برابر عراق 3-۰ برنده شدیم وهر 3 گلمان 
را حسین علی کلانی زد. برای بار دوم در همان 
برابر  ایران  بعد،مسابقه  وتنها چند روز  مسابقات 
تایلند با برد 3-۲ تیم ملی همراه شد واین بار هر 
3 گل تیم ملی فوتبال کشورمان را علی جباری 
به ثمررساند. سومین بار اما ۱۶ سال بعد رخ داد 
تیم ملی  برابر  وتیم ملی کشورمان در کاتماندو 
فوتبال نپال میزبان با 3 گل علی دایی با نتیجه 
فرشاد  نوبت  چهارم  بار  برای  شد.  برنده   ۰-3
آسیایی  بازیهای  در  ملی  تیم  که  بود  پیوس 
بار هر 3 گل  واین  برنده شد  ۱۹۹۰ پکن ۰-3 
تیم ملی برابر مالزی را فرشاد پیوس وارد دروازه 
حریف کرد. سردار آزمون برای برا ی بار پنجم 
با  کشورمان  فوتبال  ملی  وتیم  میکند  چنین 
حضور او برابر مقدونیه 3-۱ برنده شد وهر 3 گل 
تیم ملی فوتبالمان را سردار آزمون به ثمررساند. 
جالب این که از آخرین باری که هر 3 گل تیم 
ملی در یک بازی را یک نفر به ثمر رسانده است 

۲۶ سال گذشته است.

 
عمران زاده: با هیچ تیمی قرارداد نبستم

قرارداد  شایعه  استقلال  فوتبال  تیم  مدافع 
مشغول  شد  مدعی  و  کرد  رد  را  تیمی  هر  با 
حنیف  اینکه  بر  مبنی  است.خبری  استراحت 
شهرستانی  های  تیم  از  یکی  با  زاده  عمران 
تیم  مدافع  اما  شد  منتشر  کرده  امضا  قرارداد 
استقلال این خبر را رد کرد.عمران زاده در گفت 
و گو با خبرنگار ورزشی خبرگزاری فارس گفت: 
من در حال حاضر به دیدار خانواده ام در شمال 
کشور آمده ام و اصلا با تیمی مذاکره نکردم که 
بخواهم قرارداد ببندم. این خبر از پایه بی اساس 
است و بعد از پایان بازی فینال جام حذفی اصلا 
با هیچ شخصی در مورد فوتبال صحبت نکرده ام.

 
دروازه بان استقلال به آمریکا رفت

دروازه بان استقلال راهی آمریکا شد.وحید 
طالب لو صبح دیروز برای گذراندن تعطیلات از 
بازیکنان  جزو  امسال  لو  شد.طالب  خارج  کشور 
آبی  ماندن در جمع  برای  و  استقلال است  آزاد 
پوشان منتظر جلسه با منصوریان سرمربی جدید 
به  های  هماهنگی  طبق  بود.  خواهد  استقلال 
عمل آمده قرار است منصوریان لیست ورودی و 
خروجی های استقلال را روز دوشنبه به باشگاه 

اعلام کند.

 
رونمایی از هدف جدید آبی ها؛ 

عزت الله پورقاز
تبدیل  استقلال  که  شود  می  روزی  چند 
به فعالترین تیم بازار نقل و انتقالات شده است. 
آبی ها بعد از توافق با بختیار رحمانی حالا سراغ 
سایر بازیکنانی می روند که نامشان در فهرست 
جدیدترین  شود.  می  دیده  منصوریان  علیرضا 
بازیکنی که استقلالی ها سراغش رفته اند عزت 
الله پورقاز مدافع ملی پوش ملوان است. بازیکنی 
شهرت  یکدفعه  ملی،  تیم  به  دعوت  از  بعد  که 
طوری  ملوان  در  عملکردش  و  کرد  پیدا  زیادی 
بوده که مورد توجه استقلال و پرسپولیس قرار 
برانکو دیده  نامش هم در لیست  گرفته است و 
مورد  در  خبر  منصور.آخرین  علی  هم  شود  می 
پورقاز، به مذاکره استقلال با این بازیکن 3۰ ساله 
برمی گردد و اینکه توافقات ابتدایی با این بازیکن 
حاصل شده است. البته هنوز معلوم نیست که پاسخ 

نهایی این مدافع به استقلال چه خواهد بود.

 
مربی سابق سپاهان 

گزینه سرپرستی استقلال 
سرپرستی  پست  برای  منصوریان  علیرضا 
استقلال بیژن طاهری پیشکسوت این تیم را به 
باشگاه پیشنهاد داده است. البته هنوز افشارزاده 
با این درخواست منصوریان موافقت نکرده است. 
شنیده می شود در صورت سرپرستی طاهری از 
منصور پورحیدری سرپرست فصل پیش این تیم 

در پستی دیگر استفاده خواهد شد.
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درس های بزرگی از یک میدان اروپایی گرفتیم ؛

آزمون: هت تریکم شیرین بود

کفاشیان نامزد هیات رییسه فیفا شد

مهاجم تیم ملی فوتبال ایران می گوید؛ تجربیات بازی با مقدونیه می تواند در رقابت های انتخابی جام 
جهانی به این تیم کمک کند.سردار آزمون درباره دیدار تدارکاتی مقابل مقدونیه و پیروزی ایران در این 
دیدار به سایت فدراسیون فوتبال اظهار داشت: فکر می کنم بازی خیلی خوبی بود و توانستیم مقابل تیمی 
فیزیکی و قدرتی نمایش خوبی ارائه کنیم. مقدونیه بازیکنانی داشت که در لیگ های اسپانیا، ایتالیا، اتریش، 
کرواسی، یونان و سوئیس بازی می کنند و سرشناس ترین بازیکن شان هم گوران پاندف بود که می تواند 
یک تنه بازی را برای تیمش در بیاورد.وی افزود: با این حال قبل بازی به خوبی مقدونیه را آنالیز کرده 
بودیم و توانستیم به آنچه می خواهیم برسیم. خوشحالم در این بازی پیروز شدیم و مهم تر از آن درس های 
بزرگی بود که در یک میدان اروپایی گرفتیم.مهاجم تیم ملی فوتبال کشورمان با بیان اینکه انجام چنین 
توانستیم یک  ما  و  بود  تیم خوبی  مقدونیه  داشت:  اظهار  بزرگی می کند،  ملی کمک  تیم  به  دیدارهایی 
محک جدی بخوریم. آنها فیزیکی و سرعتی بازی می کردند و تجربه این بازی در آینده به کمک ما می آید. 
امیدوارم در آینده هم از این دست بازی ها داشته باشیم تا وقتی قرار بود به مصاف حریفانی چون قطر 
و چین برویم، از تجربه کافی سود ببریم.آزمون ادامه داد: تیم ملی جوان است و نیاز به حمایت دارد اما 
متأسفانه معدود افرادی حرف هایی می زنند که هضمش برای همه دشوار است. به جای اینکه از تیم ملی 
انتقادهای غیرفنی عجیبی مطرح می کنند. تیم ملی هر کاری می کند، تأکید -  افراد  حمایت شود، این 
می کنم این تعداد اندک - خلاف آن حرف می زنند.وی درباره اردوی مقدونیه خاطرنشان کرد: خوشبختانه 
در این جا همه شرایط برای تیم ملی فراهم بود. از اسکان تا تغذیه و شرایط تمرینی همه چیز خوب بود. 
زمین تمرینی که اینجا داشتیم، عالی بود و اگر یکی از این زمین تمرینی ها را ما در ایران در اختیار داشتیم، 
پیشرفت مان چند برابر بود. با این حال واقعاً به آینده امیدوارم تا این مشکلات مرتفع شود.مهاجم تیم ملی 
فوتبال کشورمان درباره نخستین هت تریکش با لباس تیم ملی گفت: واقعا از این بابت خوشحالم و امیدوارم 
این اتفاق ادامه دار باشد. گلزنی با لباس تیم ملی افتخار بزرگی است و حس این افتخار برای سه بار در یک 
بازی چند برابر شیرین است، البته واقعیت این است که گل های من نتیجه تلاش همه بازیکنان بود و پاس 
خوب آنها را به گل تبدیل کردم. در واقع من فقط جاگیری کردم و توانستم کار خوب آنها را تمام کنم.
آزمون درباره بازی روز سه شنبه مقابل قرقیزستان هم گفت: شنیده ام آنها هم تیم خوبی هستند. امیدوارم 
بتوانیم مثل بازی با مقدونیه تجربه خوبی از دیدار مقابل قرقیزستان کسب کنیم و مطمئناً تجربه بازی با 
قرقیزستان هم که می تواند سبکی شبیه سبک یکی از حریفان مان در رقابت های انتخابی جام جهانی داشته 

باشد، کمک بزرگی به ما خواهد کرد.

نام کرد.علی کفاشیان  ایران برای حضور در هیات اجرایی فیفا ثبت  نایب رئیس فدراسیون فوتبال 
نایب رئیس فدراسیون فوتبال ایران و همچنین نایب رئیس AFC در آخرین روز ثبت نام برای حضور 
اقدامات لازم را به عمل آورد و برای حضور در این عرصه نیز ثبت نام  کاندیداها در هیات رئیسه فیفا، 
فوتبال آسیا دو  از کنفدراسیون  و  برگزار شده  فیفا  انتخابات سپتامبر ۲۰۱۶ در مقر  این  کرد.قرار است 
نماینده مرد و یک نماینده زن برای حضور در هیات اجرایی یا همان هیات رئیسه فیفا انتخاب خواهند 
شد.برهمین اساس رئیس فدراسیون فوتبال کره جنوبی نیز به همین منظور کاندیداتوری خود را اعلام 
کرده و او حتی نمایندگان چند کشور آسیایی را نیز برای رایزنی به کشور اتریش دعوت کرد که مهدی تاج 
رئیس فدراسیون فوتبال ایران نیز به همین منظور چند روز پیش را در این کشور اروپایی سپری کرد.گفته 
می شود یک نماینده زن از استرالیا نیز برای حضور در هیات رئیسه فیفا از بیشترین شانس برخوردار است.


